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Pan 
Konrad Kornatowski 
Komendant Główny Policji 

Szanowny Panie Komendancie, 

W dniu 24 maja 2007 r. w tygodniku „NIE" ukazała się publikacja pt: „Płód 

pod policyjnym nadzorem", której autorka p. Dorota Zielińska, poruszyła kwestię 

procedur odnoszących się do działań Policji w sprawach dotyczących przerywania ciąży, 

polegających na przeprowadzaniu interwencji w gabinetach lekarskich. 

Uprzejmie przekazuję Panu kopię tego artykułu i proszę o ustosunkowanie się 

do jego treści. 

Będę zobowiązany za ocenę sposobu przeprowadzenia interwencji 

przez funkcjonariuszy Policji w Klinice Okulistycznej w Legionowie oraz proszę 

o udzielenie Rzecznikowi Praw Obywatelskich informacji, czy w Komendzie Głównej 

Policji są opracowane stosowne procedury regulujące tą kwestię. Jeżeli nie, to proszę 

o informację, czy jest planowane ich opracowanie. 

Z poważaniem 
/-/ Stanisław Trociuk 



Warszawa, dnia 28 czerwca 2007 r. 
RPO-559815-II/07/DK 

Abstrakt 

Wystąpienie do Komendanta Głównego Policji w sprawie działań Policji w sprawach 

dotyczących przerywania ciąży, polegających na przeprowadzeniu interwencji 

w gabinetach lekarskich. 

Przedmiot sprawy: 

Sprawa podjęta przez Rzecznika Praw Obywatelskich, na podstawie publikacji z dnia 24 maja 

2007 r. „NIE" pt: „Płód pod policyjnym nadzorem", której autorka p. Dorota Zielińska, poruszyła 

kwestię procedur odnoszących się do działań Policji w sprawach dotyczących przerywania ciąży, 

polegających na przeprowadzaniu interwencji w gabinetach lekarskich. 

Rzecznik Praw Obywatelskich zwrócił się do Komendanta Głównego Policji m.in. z prośbą o 

ustosunkowanie się do wskazanych w artykule prasowym kwestii i poprosił o ocenę sposobu 

przeprowadzenia interwencji przez funkcjonariuszy Policji w Klinice Okulistycznej w Legionowie. 

Rzecznik poprosił również o informację, czy w Komendzie Głównej Policji są opracowane 

stosowne procedury regulujące tą kwestię lub czy jest planowane ich opracowanie. 


